

Planned Redemption

Christ

The Gift From God



Institut Pengetahuan Alkitab Antarabangsa

Kenyataan Presiden

Kami mengesyorkan agar anda mempelajari Bible anda untuk menentukan ketepatan apa yang dinyatakan dalam pelajaran ini atau daripada mana-mana sumber lain. "Komentari" yang dibentangkan dalam pelajaran International Institute of Biblical Knowledge (IBKI) adalah pendapat pengarang atau penyusun. Pendapat sering mendapat laluan mereka ke dalam pelajaran audio, video, dan cetakan, serta ulasan Alkitab; dan, dalam ajaran pendakwah, pendeta, pendeta, imam atau rabbi.

Anda harus sentiasa mengesahkan semua komen, pendapat dan ajaran ini kerana adalah tanggungjawab ANDA untuk mencari, mengetahui dan melakukan kehendak Tuhan. Untuk menyemak kebenaran mana-mana pengajaran, baca terjemahan Bible yang berbeza, dan rujuk kamus dan leksikon Bible untuk mempelajari makna perkataan atau frasa yang tidak dikenali. Berhati-hati dengan sebarang definisi kamus, kerana kamus memberikan makna perkataan dan frasa daripada bahasa asal kepada penggunaan semasa. Makna perkataan dan frasa juga berubah mengikut peredaran masa. Juga, beberapa perkataan Yunani boleh diterjemahkan kepada satu perkataan, yang boleh memutarbelitkan makna asal. Izinkan Tuhan berbicara kepada anda dari Firman Kudus-Nya seperti yang tertulis dalam Alkitab.

IBKI memberikan kebenaran untuk memuat turun dan mengeluarkan semula bagi tujuan bukan komersial pelajaran secara keseluruhannya tanpa perubahan atau bayaran.

Randolph Dunn, Presiden

Hubungi kam:i vinay_coc@rediffmail.com

Laman web: www.thebibleway.net/IBKIMalay.html

Penebusan Terancang – Kristus Hadiah Daripada Tuhan

Bab 1

Adakah semua yang wujud berlaku begitu sahaja tanpa wap, bahkan wap?

Pemalar Hubble (faktor yang digunakan oleh sesetengah saintis untuk mengukur (menganggar) pengembangan alam semesta yang sepatutnya) telah berlegar sekitar 50, yang membayangkan bahawa alam semesta berusia kira-kira 20 bilion tahun.¹Pada tahun 1999 Teleskop Angkasa Hubble (HST) menganggarkan bahawa terdapat 125 bilion galaksi di alam semesta, dan baru-baru ini dengan kamera baharu HST telah memerhati 3,000 galaksi yang boleh dilihat, iaitu dua kali ganda lebih banyak daripada yang pernah diperhatikan dengan kamera lama.²Walaupun kita sebenarnya tidak boleh mengira bilangan bintang dalam galaksi, kita boleh menganggarkan bilangan bintang dalam galaksi itu kira-kira 100

¹archive.ncsa.uiuc.edu/Cyberia/Cosmos/ExpandUni.html

²magine.gsfc.nasa.gov/docs/ask_astro/answers/021127a.html

bilion (100,000,000,000).³Matahari hanyalah bintang biasa. Tenaganya menjadikan semua proses kehidupan dan permukaan mungkin. Perubahan kecil dalam pengeluaran tenaganya boleh memberi kesan besar kepada Bumi.⁴Bumi kita adalah salah satu daripada lapan planet dan sejumlah besar objek yang lebih kecil yang mengorbit Matahari.⁵

Adakah nampaknya sesuatu yang begitu besar dan kompleks serta bersepadu dengan sempurna boleh berlaku dan terbentuk daripada tiada?

Alkitab menyatakan “Pada mulanya Tuhan ('elohiyim-jamak - yang ilahi)⁶menciptakan langit dan bumi dan ... manusia, lelaki dan perempuan” (Kejadian 1:1 ... 28). Tetapi manusia diciptakan menurut rupa Tuhan “menurut gambar dan rupa kita” maka mereka berbeza daripada semua ciptaan lain.

Bagaimanakah secara tidak sengaja atau oleh makhluk bukan pintar menyelaraskan kerumitan penglihatan, bunyi, bau, rasa dan sentuhan tanpa perancangan dan reka bentuk terperinci? Pernahkah anda terfikir tentang imej atau rupa Tuhan? Kita belajar dalam Bible bahawa Tuhan adalah kasih, kebenaran, setia, belas kasihan, adil, damai, kudus, adil, dan mampu membuat keputusan atau membuat pilihan.

Adakah lebih mudah untuk mempercayai alam semesta yang kompleks itu berlaku melalui reka bentuk atau mempercayai segala-galanya berlaku secara kebetulan tanpa rancangan atau reka bentuk?

bab 2

Adakah Bible mesej Tuhan kepada manusia?

“Pada mulanya adalah Firman, dan Firman itu bersama-sama dengan Allah, dan Firman itu adalah Allah. Dia bersama Tuhan pada mulanya.” (Yohanes 1:1-2 NIV)

Orang Yahudi merujuk kepada hukum, nabi dan mazmur sebagai kitab suci.

“Apabila ia bersemayam di atas takhta kerajaannya, ia harus menuliskan baginya salinan hukum ini dalam sebuah kitab, dari yang ada di hadapan para imam, orang Lewi, dan hal itu akan bersamanya, dan ia hendaklah membaca di dalamnya seumur hidupnya; supaya ia dapat belajar untuk takut kepada Yehuwa, Allahnya, untuk memelihara segala perkataan hukum ini dan ketetapan ini, untuk melakukannya.” (Ulangan 17:17-18 ASV)

“Dan Dia berkata kepada mereka, ‘Inilah firman-Ku yang telah Kukatakan kepadamu, ketika Aku masih bersama-sama kamu, bahwa segala sesuatu harus digenapi, yang tertulis dalam Taurat Musa, para nabi, dan mazmur, tentang Aku.’” (Lukas 24:44 - ASV)

“Di atas segala-galanya, anda mesti memahami bahawa tidak ada nubuatan Kitab Suci yang datang melalui tafsiran nabi itu sendiri. Sebab nubuat tidak pernah berasal dari kehendak manusia, tetapi manusia berbicara dari Allah ketika mereka dipimpin oleh Roh Kudus” (2 Petrus 1:20-21 NIV).

Paulus menyatakan “Semua Kitab Suci diilhamkan oleh Tuhan [diilhamkan (ASV)] dan berguna untuk mengajar, untuk menyatakan kesalahan, memperbaiki dan mendidik dalam kebenaran, supaya hamba Tuhan itu diperlengkapi dengan sempurna untuk setiap pekerjaan yang baik.” (2 Timotius 3:16-17 NIV)

“Dia [Yesus] pergi ke Nazaret, tempat Dia dibesarkan, dan pada hari Sabat, Dia masuk ke rumah ibadat, seperti kebiasaannya. Dan dia berdiri untuk membaca. Gulungan nabi Yesaya diserahkan kepadanya. Setelah membuka gulungannya, dia mendapati tempat yang tertulis: ‘Roh Tuhan ada pada-Ku, kerana Ia telah mengurapi Aku untuk memberitakan kabar baik kepada orang-orang miskin. Dia telah mengutus aku untuk memberitakan pembebasan bagi

³curious.astro.cornell.edu/question.php?number=31

⁴jersey.uoregon.edu/~mstrick/astrometry/Astro_Lectures/sun.html#Intro

⁵nineplanets.org/sol.html

⁶ Leksikon Yunani Thayer dan Brown Driver & Briggs Hebrew Lexicon, Woodside Bible Fellowship,

orang tawanan dan penglihatan bagi orang buta, untuk membebaskan orang yang tertindas, untuk memberitakan tahun rahmat Tuhan.' (Yesaya 61:1-2) Kemudian dia menggulung gulungan itu, memberikannya kembali kepada pelayan dan duduk. Mata semua orang di rumah ibadat tertuju kepada dia, dan dia mula berkata kepada mereka, 'Hari ini genaplah nas ini di dalam pendengaranmu.'" (Lukas 4:16-21 NIV)

Seharusnya jelas dari ayat-ayat di atas bahawa Tuhan bercakap kepada manusia melalui Firman-Nya yang diilhamkan, Alkitab?

Bab 3

Siapa yang mengawal tindakan manusia?

Adakah Tuhan menghalang manusia daripada berbuat dosa? Atau, adakah syaitan memaksa manusia untuk berbuat dosa?

Jawapan kepada soalan-soalan ini boleh didapati dalam kajian Adam dan Hawa dalam bab ketiga Kejadian.

Tuhan menempatkan manusia, Adam dan Hawa, di Eden (syurga). Dia kemudian menyuruhnya bekerja dengan mengarahkannya untuk menjaga (menjaga, berpakaian) dan menyimpannya. Fikirkan, pada saat ini dalam kehidupan manusia, dia berada di tempat yang sempurna dan dalam hubungan yang sempurna dengan Tuhan, penciptanya. Ingatlah manusia diciptakan menurut gambar Tuhan, rupa bukan sifatNya yang tepat. Menjaga Taman Eden bukanlah satu-satunya perkara yang dikehendaki Tuhan daripada Adam. Tuhan mengarahkan, memerintahkan, Adam dan Hawa untuk tidak memakan buah pohon pengetahuan tentang yang baik dan yang jahat. "Kamu bebas makan dari mana-mana pokok di taman. Tetapi jangan sekali-kali kamu makan buah dari pohon pengetahuan tentang yang baik dan yang jahat, kerana apabila kamu memakannya, kamu pasti akan mati." (Kejadian 2:16-17 GWT)

"Tuhan memberkati manusia ini dengan berfirman kepada mereka, 'Beranakcuculah, bertambah banyak, penuhilah bumi, dan taklukkanlah itu! Kuasailah ikan-ikan di lautan, burung-burung yang berterbangan, dan segala yang merayap di bumi!'" (Kejadian 1:28 ISV)

Jika Tuhan telah menjadikan manusia tanpa kemampuan untuk membuat keputusan, Dia tidak akan memberinya arahan yang memerlukan dia membuat pilihan, tidak makan buah pokok itu, untuk "Beranak cuculah, bertambah banyak, penuhilah bumi, dan taklukkanlah" atau untuk menjaga Taman Eden.

Sekarang Adam dan Hawa mungkin telah melihat buah pohon pengetahuan tentang yang baik dan yang jahat berkali-kali. Tidak berdosa melihat pokok itu. Tetapi mereka memandang pohon itu secara berbeza apabila Syaitan, si penipu, dalam bentuk seekor ular bertanya "Benarkah Tuhan telah berfirman, 'Kamu tidak boleh makan dari mana-mana pokok dalam taman ini?'" ... "Sebab Allah mengetahui, bahwa apabila kamu memakannya matamu akan terbuka, dan kamu akan menjadi seperti Allah, mengetahui yang baik dan yang jahat" (Kejadian 3). Kali ini apabila mereka melihat ia adalah dengan keinginan untuk menjadi bijak seperti Tuhan. Perhatikan Tuhan tidak menggoda mereka dan Dia juga tidak menghalang mereka daripada ingin menjadi bijak. Malah, semuanya terpulang kepada mereka. Mereka mempunyai pilihan. Mereka boleh berkata, "Saya tidak akan makan." Tetapi mereka memilih untuk memuaskan keinginan mereka untuk cuba menjadi sebijaksana Tuhan dan menyerah kepada keinginan mereka.

Dalam Kejadian 3:8-10 anda akan melihat bahawa selepas dosa pemberontakan mereka, Tuhan bercakap dengan Adam. Adalah diragui bahawa ini adalah kali pertama Tuhan bercakap kepada mereka.

Walaupun begitu, Adam dan Hawa memandang [terpikat] pada buah pohon pengetahuan tentang yang baik dan yang jahat, mereka ingin menjadi bijak sebagaimana Tuhan [dibujuk] dan mereka memahami apa yang Tuhan perintahkan. Memilih mereka untuk menyerah kepada keinginan mereka [dibayangkan] daripada mematuhi Tuhan jelas menunjukkan mereka mempunyai keupayaan untuk membuat keputusan. Adakah Syaitan memaksa mereka untuk memakan buah pohon pengetahuan tentang yang baik dan yang jahat? Tidak! Adakah Tuhan menghalang mereka daripada memilih untuk mengalah? Tidak! Itu adalah pilihan mereka untuk taat atau tidak taat kepada Tuhan.

Berabad-abad kemudian Yakobus menyatakan “Janganlah seorangpun berkata apabila ia dicobai, 'Aku dicobai oleh Allah,' kerana Allah tidak dapat dicobai oleh yang jahat, dan dia sendiri tidak menggoda sesiapa pun. Tetapi setiap orang tergoda apabila dia terpicu dan dibujuk oleh keinginannya sendiri. Kemudian apabila keinginan itu mengandung, ia melahirkan dosa, dan apabila dosa itu telah matang, ia melahirkan maut.” (Yakobus 1:13-15 NET) James betul.

Mereka menyerah kepada keinginan mereka untuk menjadi sebijaksana Tuhan. Mereka memberontak terhadap Tuhan dengan tidak menghormati perintah-Nya! Mereka berdosa! Ini memutuskan hubungan yang sempurna dengan Tuhan yang maha pengasih dan penyayang yang kekal. Akibatnya adalah keras tetapi adil. Rasa bersalah mereka sangat berat dan tiada apa yang boleh mereka lakukan untuk mendapatkan jalan kembali kepada hubungan itu. Tuhan memberi petunjuk tentang sesuatu yang Dia telah rancangkan untuk berlaku pada masa hadapan, sesuatu yang membolehkan manusia kembali kepada hubungan itu. “Dan Aku akan mengadakan permusuhan [permusuhan] antara engkau dan perempuan itu, dan antara keturunanmu [benih] dan miliknya; Dia akan meremukkan kepalamu, dan engkau akan memukul tumitnya.” (Kejadian 3:15 NIV)

Kemudian pelajaran ini akan mengkaji rancangan Tuhan untuk menebus manusia supaya dia boleh kembali kepada hubungan yang sempurna sebelumnya.

Bab 4

Tuhan menjadi murka dengan kejahatan manusia.

Bertahun-tahun berlalu selepas Adam dan Hawa memilih untuk tidak taat dan hubungan manusia dengan Tuhan menjadi lebih teruk. Malah, ia menjadi tidak dapat ditoleransi. “Tuhan melihat bahawa kejahatan manusia adalah besar di bumi dan bahawa setiap khayalan fikiran hatinya hanyalah kejahatan yang berterusan. Dan Tuhan menyesal (bertaubat – KJV) bahawa Dia telah menjadikan manusia di bumi, dan itu menyedihkan hatinya. Maka, Tuhan berfirman, 'Aku akan menghapuskan (memusnahkan - ASV) manusia yang telah Kuciptakan dari muka bumi, manusia dan binatang dan binatang melata dan burung di udara, kerana Aku menyesal telah menjadikan mereka.' ” (Kejadian 6:5-7 RSV)

Tetapi ada harapan bagi umat manusia untuk “Nuh mendapat kasih karunia di mata Tuhan” (Kejadian 6:8 RSV). “Oleh iman Nuh, yang telah diperingatkan oleh Tuhan mengenai kejadian yang belum kelihatan, mengambil perhatian dan membina sebuah bahtera [perahu, kapal] untuk menyelamatkan isi rumahnya; dengan demikian Ia menghukum dunia dan menjadi ahli waris kebenaran yang datang dari iman.” (Ibrani 11:7 RSV) Nuh melakukan apa yang Tuhan kehendaki bukan apa yang dia mahu lakukan walaupun semua orang di sekelilingnya terus hidup jahat. Saya pasti anda mengambil perhatian bahawa Tuhan menghukum orang yang memberontak dan jahat tetapi mempunyai belas kasihan dan menyelamatkan orang benar.

Setakat ini kita telah melihat bahawa Tuhan merancang untuk benih manusia, pada suatu ketika, untuk menghancurkan kepala penipu yang besar (penuduh, Syaitan). Dia juga berjanji, tetapi tidak semestinya pada masa yang sama, untuk menghukum orang jahat dan memberi rahmat dan belas kasihan kepada orang benar.

Bab 5

Janji Tuhan untuk Memberkati Semua Bangsa

Kira-kira 350 tahun selepas Nuh dan banjir yang memusnahkan semua yang hidup kecuali Nuh dan keluarganya, Abraham dilahirkan dan tujuh puluh lima tahun kemudian Tuhan memanggil Abraham. “Tuhan berfirman kepada Abram, ‘Tinggalkan negerimu, sanak saudaramu, dan rumah ayahmu. Pergilah ke negeri yang akan Kutunjukkan kepadamu. Aku akan menjadikan kamu bangsa yang besar, Aku akan memberkati kamu. Aku akan membuat namamu besar, dan kamu akan menjadi berkat. Aku akan memberkati orang yang memberkati engkau, dan siapa yang mengutuk engkau, Aku akan mengutuk. Melalui kamu setiap keluarga di bumi akan diberkati.’ Maka pergilah Abram, seperti yang difirmankan Tuhan

kepadanya.” (Kejadian 12:1-4 GWT)“Dia (Abraham) beriman kepada Allah, dan hal itu diperhitungkan kepadanya sebagai kebenaran.” (Galatia 3:6 NIV)

Apabila Dia menyatakan semua keluarga di bumi, jelas Dia tidak merujuk hanya kepada bangsa Israel yang akan datang kerana ia menyatakan semua keluarga di bumi. “Kitab Suci telah melihat sebelumnya bahawa Allah akan membenarkan orang-orang bukan Yahudi oleh iman, dan memberitakan Injil terlebih dahulu kepada Abraham: 'Semua bangsa akan diberkati melaluimu.' ... Janji telah diucapkan kepada Abraham dan kepada keturunannya. Kitab Suci tidak mengatakan 'dan kepada benih,' yang bermaksud banyak orang, tetapi "dan kepada benihmu," yang bermaksud satu orang, iaitu Kristus. (Galatia 3:8, 16 NIV)

Beratus-ratus tahun berlalu dan keturunan Abraham, dianggarkan lebih daripada 2 juta lelaki, menjadi hamba di Mesir. “Seorang lelaki dari keluarga Lewi mengambil seorang wanita dari keturunan Lewi sebagai isterinya. Apabila dia mengandung dan mempunyai seorang anak lelaki, apabila dia melihat betapa baiknya anak itu, dia menyembunyikannya selama tiga bulan.” (Keluaran 2:1-2 CJB)“Tanak perempuan Firaun pergi ke sungai Nil untuk mandi, dan pelayannya berjalan di sepanjang tebing sungai. Dia melihat bakul itu di antara buluh dan menghantar budak perempuannya untuk mengambilnya. Dia membukanya dan melihat bayi itu. Dia menangis, dan dia berasa kasihan kepadanya. 'Ini adalah salah seorang bayi Ibrani,' katanya. Kemudian kakaknya bertanya kepada anak perempuan Firaun, 'Bolehkah aku pergi mengambil seorang perempuan Ibrani untuk menyusukan bayi itu untukmu?' 'Ya, pergi,' dia menjawab. Dan gadis itu pergi dan mendapatkan ibu bayi itu. Anak perempuan Firaun berkata kepadanya, 'Ambil bayi ini dan susukanlah dia untukku, dan aku akan membayarmu.' Jadi, wanita itu mengambil bayi itu dan menyusukannya. Apabila kanak-kanak itu semakin besar, dia membawanya kepada anak perempuan Firaun dan dia menjadi anaknya. Dia menamainya Musa,berkata, 'Aku menarik dia dari air.'” (Keluaran 2:5-10 NIV)

“Karena iman, Musa, ketika sudah dewasa, menolak disebut anak perempuan Firaun, lebih suka menderita sengsara bersama umat Allah daripada menikmati kesenangan dosa yang berlalu.” (Ibrani 11:24-25 NKJV)

“Tetapi Musa melarikan diri dari hadapan Firaun, dan diam di tanah Midian, lalu dia duduk di dekat sebuah sumur” (Keluaran 2:15 ASV). Setelah dilatih dalam kemewahan diraja Mesir, Musa berusia 40 tahun ketika dia melarikan diri dari Firaun dan Mesir. Selama empat puluh tahun berikutnya dalam 120 tahun hidupnya, dia adalah seorang gembala yang hina, suatu profesi yang dihina oleh orang Mesir tetapi dihormati oleh Tuhan.

“Sekarang Musa menggembalakan kambing domba Yitro mertuanya, imam di Midian; dan dia memimpin kawanan domba ke sebelah barat padang gurun dan sampai ke Horeb, gunung Tuhan. Malaikat Tuhan menampakkan diri kepadanya dalam api yang menyala-nyala dari tengah-tengah semak belukar; dan dia melihat, dan lihatlah, semak itu menyala dengan api, tetapi semak itu tidak habis. Jadi, Musa berkata, Aku mesti berpaling sekarang dan melihat pemandangan yang menakjubkan ini, mengapa semak belukar itu tidak terbakar. Ketika Tuhan melihat bahawa dia berpaling untuk melihat, Tuhan memanggil dia dari tengah-tengah semak belukar itu dan berfirman, 'Musa, Musa!' Dan dia berkata, 'Ini saya.' Kemudian Dia berkata, 'Jangan mendekati sini; tanggalkan kasutmu dari kakimu, kerana tempat yang kamu berdiri itu adalah tanah yang suci.' Dia berkata juga, 'Akulah Tuhan ayahmu, Tuhan Abraham, Tuhan Ishak, dan Tuhan Yakub.' Kemudian Musa menyembunyikan mukanya, kerana dia takut memandang Allah.” (Keluaran 3:1-6 NASU)

“Lalu firman Tuhan, 'Aku telah melihat kesengsaraan umat-Ku yang di Mesir, dan telah mendengar seruan mereka kerana pengerah-pengerah mereka; Aku mengetahui penderitaan mereka, dan Aku telah turun untuk melepaskan mereka dari tangan orang Mesir ... Marilah, Aku akan mengutus engkau kepada Firaun supaya engkau dapat membawa keluar umat-Ku, bani Israel, dari Mesir.'” (Keluaran). 3:7-11 RSV)

“Apabila Firaun membiarkan bangsa itu pergi, Tuhan tidak menuntun mereka melalui jalan melalui negeri Filistin, walaupun itu lebih pendek. Kerana Tuhan berkata, 'Jika mereka menghadapi peperangan, mereka mungkin berubah fikiran dan kembali ke Mesir.' Jadi, Tuhan memimpin umat itu berkeliling melalui jalan padang pasir ke arah Laut Merah.” (Keluaran 13:17-18 NIV) Tetapi Firaun, yang ingin mempertahankan orang Israel sebagai budak, mengubah

fikirannya dan mengejar mereka dengan tenteranya yang besar. “Musa menjawab orang ramai, ‘Jangan takut. Berdirilah teguh dan kamu akan melihat pembebasan yang akan diberikan Tuhan kepadamu hari ini. Orang Mesir yang kamu lihat hari ini tidak akan kamu lihat lagi. Tuhan akan berperang untuk kamu; kamu hanya perlu diam.’... Tetapi Tuhan berkata ‘Orang Mesir akan mengetahui bahawa Akulah Tuhan apabila Aku mendapat kemuliaan melalui Firaun, keretanya dan orang berkudanya.’ ... Air mengalir kembali dan menutupi kereta dan penunggang kuda — seluruh tentera Firaun yang mengikuti orang Israel ke dalam laut. Tidak seorang pun daripada mereka terselamat.” (Keluaran 14:13-14; 17; 14:28 NIV)

Semasa mereka meneruskan perjalanan mereka menuju ke negeri yang dijanjikan Tuhan kepada Abraham, Ishak, dan Yakub, mereka sampai ke Gunung Sinai. Apabila mereka meninggalkan Mesir, mereka adalah hamba yang hidup di bawah undang-undang dan kepimpinan Mesir tetapi mereka kini perlu menjadi sebuah negara. Di sini Tuhan melalui Musa memberi mereka banyak perintah (termasuk yang biasa disebut sebagai Sepuluh Perintah), peraturan, dan peraturan untuk memerintah mereka semasa mereka mengambil tempat mereka di kalangan bangsa lain. Hukum-hukum ini mewujudkan kesedaran tentang dosa. Oleh itu "undang-undang adalah guru sekolah kami [tutor-(ASV); penjaga-(RSV); penjaga-(ESV)] untuk membawa kita kepada Kristus, supaya kita dibenarkan oleh iman.” (Galatia 3:24 KJV)

Adakah pemberi hukum ini, Musa [keturunan Abraham], orang yang akan memberkati semua keluarga di bumi? TIDAK. Musa bukanlah Mesias.

Bab 6

Undang-undang dan Perjanjian

Musa mati tidak pernah memasuki tanah yang dijanjikan kepada Abraham kerana dia mengambil pujian ke atas dirinya sendiri untuk apa yang Tuhan lakukan apabila dia memukul batu untuk mendapatkan air. Tuhan melalui Musa tidak memberkati semua bangsa - hanya bangsa Israel. Yosua menjadi pemimpin Tuhan bagi mereka. Seseorang boleh membaca semua tentang ujian dan kesusahan Bani Israel, keturunan Abraham dari anak janji, Ishak. Ia adalah perjuangan yang berterusan bagi mereka untuk hidup setia kepada Tuhan. Mereka sentiasa membiarkan keinginan mereka menyesatkan mereka. Tetapi Tuhan sentiasa mengalu-alukan mereka kembali apabila mereka menyedari kejahatan mereka, bertaubat dan kembali untuk mematuhi perintah-perintah-Nya. Hukum yang diberikan oleh Tuhan melalui Musa tidak memberikan apa-apa pengampunan; ia hanya menunjuk kepada seorang penebus, Mesias (Greek Christos), yang akan datang. Dia akan menyelamatkan manusia daripada dosa-dosanya.

“TUHAN, Allahmu, akan membangkitkan bagimu seorang nabi seperti Aku dari kalangan saudaramu. Awak mesti dengar cakap dia.” “Aku akan membangkitkan seorang nabi seperti kamu dari kalangan saudara mereka, dan Aku akan menaruh firman-Ku di dalam mulutnya, supaya dia dapat menjelaskan segala yang telah Kuperintahkan kepada mereka. Tetapi jika seseorang tidak mendengarkan perkataan yang dikatakan nabi itu dalam nama-Ku, Aku akan meminta pertanggungjawaban kepadanya.” (Ulangan 18:15, 18-19 ISV)

Adakah anda seperti Bani Israel yang sentiasa dihujani godaan, kadangkala mengalah dan memerlukan keampunan?

Bab 7

Perjanjian Baru

“Lihatlah, waktunya akan datang, demikianlah firman Tuhan, apabila Aku akan membuat perjanjian baru dengan kaum Israel dan dengan kaum Yehuda, bukan seperti perjanjian yang telah Kuikat dengan nenek moyang mereka pada hari itu. itu. itu Aku memegang tangan mereka untuk memimpin mereka keluar dari tanah Mesir.” (Yeremia 31:31-32 NKJV)

“Kamu telah datang kepada Allah, hakim semua orang, kepada roh orang benar yang disempurnakan, kepada Yesus, pengantara perjanjian baru.” (Ibrani 12:23-24 NIV)

“Oleh sebab itu Dia (Kristus) adalah pengantara dari perjanjian baru, supaya mereka yang terpanggil dapat menerima warisan kekal yang dijanjikan. (Ibrani 9:15 RSV)

Bagaimanakah seseorang dipanggil dan apa yang mesti dilakukan untuk menerima janji kehidupan kekal ini?

“Mustahil darah lembu jantan dan kambing dapat menghapuskan dosa. Akibatnya, apabila Kristus datang ke dunia, dia berkata, 'Korban dan persembahan tidak Engkau kehendaki, tetapi tubuh telah Engkau sediakan bagi-Ku; dalam korban bakaran dan korban penghapus dosa engkau tidak berkenan. Lalu aku berkata, 'Lihat, aku datang untuk melakukan kehendak-Mu, ya Tuhan,' seperti yang tertulis tentang aku dalam gulungan kitab itu. Apabila dia berkata di atas, 'Engkau tidak berkenan dan tidak berkenan kepada korban sembelihan dan korban sembelihan dan korban bakaran dan korban penghapus dosa' (ini dipersembahkan menurut hukum Taurat), maka dia menambah, 'Lihat, Aku datang untuk melakukan kehendak-Mu.' Dia menghapuskan yang pertama untuk menubuhkan yang kedua. Dan oleh kehendak itu kita telah dikuduskan [dikuduskan - NIV] melalui persembahan tubuh Yesus Kristus sekali untuk selama-lamanya.” (Ibrani 10:4-10 RSV)

“Tentang keselamatan ini, nabi-nabi, yang telah berbicara tentang kasih karunia yang akan datang kepadamu, menyelidiki dengan teliti dan dengan sangat hati-hati, berusaha untuk mengetahui waktu dan keadaan yang ditunjukkan oleh Roh Kristus di dalam mereka ketika ia menubuatkan penderitaan Kristus dan kemuliaan yang akan menyusul. Telah dinyatakan kepada mereka bahawa mereka tidak melayani diri mereka sendiri tetapi kamu, ketika mereka bercakap tentang perkara-perkara yang kini telah diberitahukan kepada kamu oleh mereka yang telah memberitakan Injil kepada kamu oleh Roh Kudus yang diutus dari syurga. Malah malaikat juga ingin melihat perkara-perkara ini.” (1 Petrus 1:10-12 NIV)

“Anda lihat, pada masa yang tepat, ketika kita masih tidak berdaya, Kristus mati untuk orang yang tidak beriman. Jarang sekali orang akan mati untuk orang yang soleh, walaupun untuk orang yang baik seseorang mungkin berani mati. Tetapi Allah menunjukkan kasih-Nya kepada kita dalam hal ini: Ketika kita masih berdosa, Kristus telah mati untuk kita.” (Roma 5:6-8 NIV)

“Dan Ia mengambil roti, mengucap syukur, memecah-mecahkannya dan memberikannya kepada mereka, katanya, 'Inilah tubuh-Ku yang diberikan untuk kamu; perbuatlah ini sebagai peringatan akan Aku.' Demikian juga, sesudah makan, Ia mengambil cawan itu dan berkata, 'Cawan ini adalah perjanjian baru dalam darah-Ku, yang ditumpahkan untuk kamu.'” (Lukas 22:19-20 NIV)

Oleh itu, pencurian darah Kristus, pemberian nyawa dan tubuh-Nya sebagai korban pendamaian melalui penyaliban, dan kebangkitan-Nya dari kubur menetapkan Perjanjian Baru. Pengorbanan darah, persembahan penghapus dosa, Tuhan yang menjelma ini menyediakan apa yang tidak dapat dilakukan oleh persembahan dosa darah lembu jantan dan kambing perjanjian yang diberikan oleh Tuhan melalui Musa. Kristus tidak kekal mati (tubuh fizikal-Nya tidak mengalami kerosakan; iaitu, reput dan kembali menjadi debu. Mazmur 16:10) semasa Tuhan membangkitkan Dia dari kubur dengan itu mengatasi satu-satunya pegangan Setan terhadap manusia. Oleh itu Kristus, benih Adam, meremukkan kepala Syaitan apabila Dia dihidupkan kembali, dibangkitkan, dengan itu menjadi pemenang atas maut. “Dan Aku akan mengadakan permusuhan [permusuhan] antara engkau dan perempuan itu, dan antara keturunanmu [benih] dan miliknya; Dia akan meremukkan kepalamu, dan kamu akan memukul tumitnya.” (Kejadian 3:15 NIV)

Adakah pengorbanan pendamaian Kristus memberikan pengampunan kepada semua orang atau hanya kepada mereka yang memilih untuk menerima Dia dan pemberian percuma keselamatan-Nya?

Tuhan berjanji kepada Abraham, Ishak, dan Yakub bahawa keturunan mereka akan diberikan tanah yang mengalir dengan susu dan madu, Tanah Perjanjian duniawi. Janji ini digenapi setelah mereka meninggalkan perhambaan Mesir dan menerima perjanjian Tuhan melalui Musa dengan korban darah domba dan “lembu jantan dan kambing”. Namun,

hanya mereka yang menaruh kepercayaan mereka kepada Tuhan melalui ketaatan dan tetap setia dibenarkan memasuki Tanah Perjanjian mereka.

Selama beratus-ratus tahun, mereka mencapai tahap yang tinggi sambil setia kepada Tuhan dengan mematuhi perintah-perintah-Nya dan tenggelam dalam kedalaman yang besar apabila mereka memberontak terhadap Tuhan dengan mengikuti cara dunia di sekeliling mereka. Namun, Tuhan sentiasa setia menerima mereka kembali apabila mereka mengakui dosa mereka, bertaubat dari kejahatan mereka, dan memohon belas kasihan dan pengampunan Tuhan.

Janji Tuhan kepada Abraham bahawa "benih"nya akan memberkati semua bangsa tiba dengan kelahiran Yesus melalui Roh Kudus melalui Maria. Penggenapan semua nubuatan, kehidupan-Nya, mukjizat, dan kesaksian saksi mata, dan beberapa saksi sekular, bukan Kristian, atau Rom, tidak meninggalkan keraguan tentang tuntutan-Nya sebagai "Anak Tuhan dan Anak Manusia."

"Sebab karena hukum Taurat (Perjanjian Lama) hanya mempunyai bayangan dari hal-hal yang baik yang akan datang dan bukannya bentuk sebenarnya dari kenyataan-kenyataan ini, ia tidak sekali-kali dapat, oleh korban yang sama yang terus-menerus dipersembahkan setiap tahun, menyempurnakan mereka yang mendekati. Jika tidak, adakah mereka tidak akan berhenti mempersembahkan, kerana penyembah, setelah disucikan, tidak lagi mempunyai kesedaran tentang dosa? Tetapi dalam korban-korban ini, terdapat peringatan akan dosa setiap tahun. Kerana darah lembu jantan dan kambing tidak mungkin menghapuskan dosa.

"Oleh itu, apabila Kristus datang ke dunia, Dia berkata, 'Korban dan persembahan tidak Engkau kehendaki, tetapi tubuh telah Engkau sediakan bagi-Ku; dalam korban bakaran dan korban penghapus dosa engkau tidak berkenan. Kemudian aku berkata, 'Lihat, aku datang untuk melakukan kehendak-Mu, ya Allah, seperti yang tertulis tentang aku dalam gulungan kitab.'

"Ketika dia berkata di atas, 'Engkau tidak menghendaki dan tidak berkenan kepada korban sembelihan dan korban sembelihan dan korban bakaran dan korban penghapus dosa' (ini dipersembahkan menurut hukum Taurat), lalu dia menambahkan, 'Lihat, Aku datang untuk melakukan kehendak-Mu. Dia menghapuskan yang pertama untuk menubuhkan yang kedua. Dan oleh kehendak itu kita telah dikuduskan melalui persembahan tubuh Yesus Kristus sekali untuk selama-lamanya.

"Dan setiap imam berdiri setiap hari dalam pelayanannya, berulang kali mempersembahkan korban yang sama, yang tidak dapat menghapuskan dosa. Tetapi apabila Kristus telah mempersembahkan untuk selama-lamanya satu korban untuk dosa, Ia duduk di sebelah kanan Allah, menunggu sejak itu sampai musuh-musuh-Nya akan dijadikan tumpuan kaki-Nya. Sebab dengan satu persembahan saja, Ia telah menyempurnakan untuk selama-lamanya mereka yang sedang dikuduskan. Dan Roh Kudus juga memberi kesaksian kepada kita; sebab sesudah berkata, 'Inilah perjanjian yang akan Kubuat dengan mereka sesudah hari-hari itu, demikianlah firman Tuhan: Aku akan menaruh hukum-Ku di dalam hati mereka dan menuliskannya dalam pikiran mereka.'" (Ibrani 10:1-16 ESV)

"Kemudian dia menambah, 'Aku tidak akan lagi menahan dosa dan kemaksiatan mereka terhadap mereka.' Apabila dosa diampuni, tidak perlu lagi berkorban untuk dosa. Saudara-saudari, kerana darah Yesus kita kini boleh masuk ke tempat kudus dengan yakin." (Ibrani 10:17-19 GWT) Perjanjian Baru datang dengan korban darah Yesus dari Nazaret, seorang lelaki tanpa noda atau noda dosa, "Anak Domba Allah yang menghapuskan dosa dunia!" Orang Kristian mengingat korban pendamaian Kristus dengan mengambil bahagian jika apa yang biasa disebut sebagai Perjamuan Tuhan.

Bab 8

Hadiah Percuma Keselamatan

Seperti yang ditunjukkan dalam penciptaan Adam dan Hawa, manusia diberi kebolehan untuk memilih dan membuat keputusan. Ini juga dibuktikan oleh Bani Israel, mereka yang Tuhan pilih untuk membawa Kristus ke dalam dunia, sentiasa memilih untuk menyenangkan diri sendiri sehingga memberontak terhadap Tuhan dan kemudian menderita akibatnya. Paulus memberitahu kita “Sebab upah dosa ialah maut, tetapi karunia Allah ialah hidup yang kekal dalam Yesus Kristus, Tuhan kita.” (Roma 6:23 KJV) Adam dan Hawa mempelajari pelajaran ini dengan cara yang sukar.

Mereka yang memilih untuk menjadi sebahagian daripada Perjanjian Baru Yesus, mereka yang berada dalam Kristus, menerima keselamatan, pengampunan dosa melalui darah Kristus yang menyucikan, dan kehidupan kekal di Tanah Perjanjian rohani.

“Tiada orang lain yang boleh menyelamatkan kita. Sesungguhnya, kita boleh diselamatkan hanya dengan kuasa Dia yang bernama Yesus dan bukan oleh mana-mana orang lain.” (Kisah 4:12 GWT)

“Sebab aku tidak malu dalam Injil [Kristus (rd)]: itu adalah kuasa Allah yang menyelamatkan setiap orang yang percaya, pertama-tama orang Yahudi dan juga orang Yunani. Sebab di dalamnya dinyatakan kebenaran Allah.” (Roma 1:16-17 RSV)

Jadi, kita semua telah melakukan dosa. Kristus adalah persembahan dosa kita. Injil, KRISTUS YANG BANGKIT, adalah kuasa keselamatan, pengampunan dosa.

A. Lalu siapakah Kristus ini, Yesus dari Nazaret?

- “Pada mulanya adalah Firman, dan Firman itu bersama-sama dengan Allah, dan Firman itu adalah Allah.” (Yohanes 1:1 NKJV)
- “Dia telah ada di dalam dunia, dan dunia dijadikan oleh Dia, dan dunia tidak mengenal Dia.” (Yohanes 1:10 NKJV)
- “Firman itu menjadi manusia dan diam di antara kita. Kami melihat kemuliaan-Nya. Itulah kemuliaan yang Bapa bagikan dengan Putera-Nya yang tunggal, kemuliaan yang penuh kemurahan hati dan kebenaran.” (Yohanes 1:14 GWT)
- “Walaupun dia dalam bentuk Tuhan dan sama dengan Tuhan, dia tidak mengambil kesempatan daripada persamaan ini. Sebaliknya, dia mengosongkan dirinya dengan mengambil rupa seorang hamba, dengan menjadi seperti manusia lain, dengan memiliki rupa manusia. Ia telah merendahkan diri dengan taat sampai mati, mati di kayu salib.” (Filipi 2:6-8-GWT)
- “Keesokan harinya Yohanes melihat Yesus datang kepadanya, lalu berkata: "Lihatlah, Anak Domba Allah yang menghapus dosa dunia! Inilah Dia yang telah Kukatakan: "Setelah aku akan datang seorang yang lebih dahulu daripadaku; kerana Dia telah ada sebelum saya."” (Yohanes 1:29-30 NKJV)
- “Setelah dibaptis, Yesus segera keluar dari air; dan lihatlah, langit terbuka bagi-Nya, dan Dia melihat Roh Allah turun seperti burung merpati dan turun ke atas-Nya.” (Matius 3:16 NKJV)
- “Apabila Yesus tiba di wilayah Kaisarea Filipi, Dia bertanya kepada murid-murid-Nya, 'Kata orang, siapakah Anak Manusia itu?' Mereka menjawab, 'Ada yang mengatakan bahawa kamu ialah Yohanes Pembaptis, yang lain Elia, yang lain Yeremia atau salah seorang nabi.' Dia bertanya kepada mereka, 'Tetapi menurut kamu siapakah Aku ini?' Simon Petrus menjawab, 'Engkau adalah Mesias, Anak Allah yang hidup!' Yesus menjawab, 'Simon, anak Yunus, engkau diberkati! Tidak ada manusia yang menyatakannya kepadamu, tetapi Bapa-Ku yang di surga telah menyatakannya kepadamu.'” (Matius 16:13-18 GWT)
- “Untuk terdapat satu Tuhan dan satu Pengantara antara Tuhan dan manusia, yang Manusia Kristus Yesus, yang telah menyerahkan diri-Nya menjadi tebusan bagi semua orang.” (1 Timotius 2:5-6 NKJV)
- Sebab di dalam Dia bersemayam seluruh kepenuhan Ketuhanan secara jasmani.” (Kolose 2:9 NKJV)

B. Mengapakah manusia memerlukan orang tengah?

- “Kesalahanmu telah memisahkan kamu daripada Tuhanmu; Dan dosa-dosa kamu telah tersembunyi*miliknyam* menghadap kepadamu, supaya Dia tidak mendengar.” (Yesaya 59:2 NKJV)
- “Saya meletakkan ini dalam istilah manusia kerana anda lemah dalam diri semula jadi anda. Sama seperti kamu mempersembahkan anggota-anggota tubuhmu sebagai hamba kepada kecemaran dan kejahatan yang semakin bertambah ... Sebab upah dosa ialah maut, tetapi karunia Allah ialah hidup yang kekal dalam Kristus Yesus, Tuhan kita.” (Roma 6:19...23 NIV)
- “Semua orang telah berbuat dosa dan telah kehilangan kemuliaan Allah, dan dibenarkan dengan cuma-cuma oleh kasih karunia-Nya melalui penebusan yang datang oleh Kristus Yesus. Allah mempersembahkan dia sebagai korban pendamaian, melalui iman dalam darahnya.” (Roma 3:23-25 NIV)
- “Tidakkah kamu tahu bahawa orang yang tidak benar tidak akan mewarisi kerajaan Allah? Jangan tertipu. Baik pezina, penyembah berhala, pezina, homoseksual, Peliwat [penyimpang seksual (RSV)], pencuri, tamak, pemabuk, pemfitnah, pemerias, penipu (NIV)] tidak akan mewarisi kerajaan Tuhan.” (1 Korintus 6:9-10 NKJV)
- “Anak-anakku yang dikasihi, aku menulis ini kepada kamu supaya kamu tidak berbuat dosa. Tetapi jika seseorang berbuat dosa, kita mempunyai Dia yang berbicara kepada Bapa untuk membela kita - Yesus Kristus, Yang Benar. Dia adalah korban pendamaian untuk dosa-dosa kita.” (1 Yohanes 2:1-2 NIV)
- “Injil Kristus, sebab itulah kuasa Allah yang menyelamatkan setiap orang yang percaya, pertama-tama bagi orang Yahudi dan juga bagi orang Yunani.” (Roma 1:16 NKJV)
- “Sebab Allah itu esa, dan esa pula pengantara antara Allah dan manusia, yaitu manusia Kristus Yesus, yang telah menyerahkan diri-Nya sebagai tebusan bagi semua orang.” (1 Timotius 2:5-6 ESV)

C. Apakah Injil Kristus?

- “Pada mulanya adalah Firman, dan Firman itu bersama-sama dengan Allah, dan Firman itu adalah Allah.” (Yohanes 1:1-2 NKJV)
- “Hendaklah kamu semua mengetahui dan semua orang Israel, bahwa dengan nama Yesus Kristus dari Nazaret, yang kamu salibkan, yang telah dibangkitkan Allah dari antara orang mati, oleh Dialah orang ini berdiri di hadapanmu dengan sembuh. Inilah 'batu yang telah dibuang oleh kamu tukang bangunan, yang telah menjadi batu penjuru.' **Juga tidak ada keselamatan dalam mana-mana yang lain** [iaitu Kristus (rd)], kerana di bawah langit tidak ada nama lain yang diberikan kepada manusia yang olehnya kita boleh diselamatkan.” (Kisah 4:10-12 NKJV)
- “Di dalam Dia kita beroleh penebusan melalui darah-Nya, yaitu pengampunan dosa, menurut kekayaan kasih karunia-Nya.” (Efesus 1:7-8 NKJV)
- “[Semua] dibenarkan dengan cuma-cuma oleh kasih karunia-Nya melalui penebusan yang datang oleh Kristus Yesus. Allah mempersembahkan dia sebagai korban pendamaian, melalui iman dalam darahnya.” (Roma 3:24-25 NIV)
- “Selain itu, saudara-saudara, aku memberitakannya kepadamu Injil yang telah kuberitakan kepadamu, yang juga kamu terima dan yang di dalamnya kamu berdiri, yang olehnya kamu juga diselamatkan, jika kamu berpegang teguh pada firman yang telah aku beritakan kepadamu, kecuali jika kamu percaya kepada sia-sia. Sebab aku telah menyerahkan kepadamu pertama-tama apa yang juga telah kuterima: bahwa Kristus telah mati untuk dosa-dosa kita, sesuai dengan Kitab Suci, dan bahwa Ia telah dikuburkan, dan bahwa Ia telah bangkit pada hari yang ketiga, sesuai dengan Kitab Suci.” (1 Korintus 15:1-4 NKJV)
- “Oleh itu, jika sesiapa ada di dalam Kristus, dia adalah ciptaan baru; yang lama telah pergi, yang baru telah datang! Semua ini dari Allah, yang telah mendamaikan kita dengan diri-Nya melalui Kristus dan memberikan pelayanan

pendamaian kepada kita: bahwa Allah mendamaikan dunia dengan diri-Nya dalam Kristus, tidak memperhitungkan dosa manusia terhadap mereka. Dan dia telah memberikan kepada kami mesej perdamaian.” (2 Korintus 5:17-19)

D. Bagaimanakah seseorang itu didamaikan kembali kepada hubungan dengan Tuhan?

- “Petrus berkata kepada Yesus ... Ketika Dia masih berkata-kata, awan yang terang menyelubungi mereka, dan suara dari awan itu berkata, 'Inilah Anak-Ku, yang Kukasihi; dengan dia saya sangat gembira. Dengarlah dia [dengar dia (KJV)]!’” (Matius 17:4-5 NIV)
- “Maka bagaimanakah mereka akan berseru kepada-Nya yang tidak mereka percayai? Dan bagaimana mereka dapat percaya kepada Dia yang tidak mereka dengar tentang Dia?” (Roma 10:14 NKJV)
- "Maka Filipus berlari kepadanya dan mendengar dia membaca nabi Yesaya, dan berkata, 'Adakah kamu mengerti apa yang kamu baca itu?' Dan dia berkata, "Bagaimanakah aku dapat, jika tidak ada yang membimbing aku? Dan dia meminta Philip untuk naik dan duduk bersamanya." (Kisah 8:30-31 NKJV)
- “Tanpa iman [kepercayaan dalam tindakan] *ia adalah* mustahil untuk menyenangkan hati *dia*, kerana barangsiapa datang kepada Allah, ia mesti percaya bahawa Dia ada, dan *itu* Dia memberi ganjaran kepada orang yang bersungguh-sungguh mencari Dia.” (Ibrani 11:6 NKJV)
- “Kamu akan mati dalam dosamu; kerana jika kamu tidak percaya bahawa Akulah Dia, kamu akan mati dalam dosamu.” (Yohanes 8:24 NKJV)
- “Tetapi jika kamu tidak berpaling kepada Tuhan dan mengubah cara kamu berfikir dan bertindak [bertaubat (NKJV)], maka kamu juga akan mati. Bagaimana pula dengan 18 orang yang mati apabila menara di Siloam jatuh menimpa mereka? Adakah anda fikir mereka lebih berdosa daripada orang lain yang tinggal di Yerusalem? Tidak! Saya boleh menjamin bahawa mereka tidak. Tetapi jika kamu tidak berpaling kepada Tuhan dan mengubah [bertaubat (NKJV)] cara kamu berfikir dan bertindak, maka kamu juga akan mati.” (Lukas 13:3-5 GWT)
- “Perkataan itu dekat denganmu, di mulutmu dan di hatimu (iaitu firman iman yang kami beritakan): bahawa jika kamu mengaku dengan mulutmu sebagai Tuhan Yesus dan percaya dalam hatimu, bahwa Allah telah membangkitkan Dia dari antara orang mati, kamu akan diselamatkan. Sebab dengan hati orang percaya kepada kebenaran, [apabila ia menaruh kepercayaannya kepada Allah melalui ketaatan] dan dengan mulut mengaku kepada keselamatan.” (Roma 10:8-10 NKJV)
- “Sekalipun kita telah mati dalam dosa, telah menghidupkan kita bersama-sama dengan Kristus, (oleh kasih karunia kamu diselamatkan)” (Efesus 2:5 KJV)
- “Tidakkah kamu tahu bahawa kita semua yang telah dibaptiskan dalam Kristus Yesus telah dibaptiskan ke dalam kematian-Nya? Apabila kita dibaptiskan ke dalam kematian-Nya, kita dimasukkan ke dalam kubur bersama-sama dengan Dia (kita mati kepada dosa dan dikuburkan, dibenamkan).” (Roma 6:3-4 GWT)
- “Sebagaimana Kristus telah dihidupkan kembali dari kematian melalui kuasa Bapa yang mulia, demikian juga kita harus menjalani kehidupan yang baru. Jika kita telah bersatu dengannya dalam kematian seperti dia, sudah tentu kita juga akan bersatu dengannya apabila kita hidup semula seperti dia. Kita tahu bahawa orang yang dahulu kita telah disalibkan bersama-sama dengan Dia untuk menghapuskan dosa dalam tubuh kita. Kerana ini kita tidak lagi hamba kepada dosa. Orang yang telah mati telah dibebaskan daripada dosa.” (Roma 6:4-7 GWT)

E. Menjalani Jenis Kehidupan Baru Dalam Kristus

Ajaran Kristus yang berikut seperti yang direkodkan dalam Matius bab 5-7 mendedahkan banyak tentang hidup dalam Kristus (tiada percubaan telah dibuat untuk menyenaraikan semua yang direkodkan).

Perbezaan antara Tradisi dan Perjanjian Baru – 6:1-18

1. Tunjukkan kebenaran anda di hadapan manusia vs– Sembah Tuhan di dalam Hati anda
2. Tarik perhatian kepada memberi vs– Memberi secara rahsia, menghormati Tuhan
3. Berdoa untuk menarik perhatian orang lain vs– Doa adalah kepada Tuhan
4. Panggil perhatian kepada kebenaran anda vs– Tuhan adalah Kudus- bukan manusia

Perbezaan antara Perjanjian Lama dan Baru – Matius 6:21-48

1. Jangan membunuh vs– Jangan tahan kemarahan, penderaan, cemuhan atau benci
2. Memberi vs– Damaikan perbezaan dengan saudara sebelum memberi
3. Jangan berzina vs– Jangan memandang seseorang dengan keinginan untuk keseronokan seksual
4. Balas balas dengan pesalah vs– Izinkan Tuhan membalas dendam
5. Benci musuh anda vs– Berbuat baik kepada semua walaupun musuh anda

Perjanjian Baru Kehidupan rohani – 6:19-7:27

1. Ketahuilah anda memerlukan Tuhan
2. Kekalkan semangat yang lemah lembut
3. Berusaha untuk melihat keadilan terpelihara
4. Tunjukkan belas kasihan
5. Pastikan fikiran murni
6. Menggalakkan keamanan
7. Terima penganiayaan kerana melakukan yang betul
8. Biarkan hubungan anda dengan Tuhan jelas
9. Ajar orang lain untuk mematuhi semua ajaran Tuhan
10. Berhati-hatilah untuk menahan diri daripada mengajar tradisi sebagai firman Tuhan
11. Bergantunglah kepada Allah, bukan pada harta yang terkumpul yang akan binasa
12. Berhati-hati dengan apa yang anda masukkan ke dalam fikiran anda melalui mata anda
13. Tidak mungkin bergantung kepada Tuhan dan harta.
14. Kehidupan adalah lebih daripada perkara
15. Utamakan kebenaran dan keadilan - selebihnya Allah uruskan
16. Jangan mengkritik orang lain - anda juga dicemari dengan dosa
17. Mereka yang tekun mencari kebenaran akan mendapatnya
18. Allah memberi kepada orang yang meminta
19. Kenalilah Allah maka kamu akan mengenali orang munafik dan perbuatannya
20. Tuhan mengiktiraf mereka yang melakukan kehendak-Nya – bukan mereka yang mengatakan mereka

melakukannya

F. Ringkasan Bagaimana Untuk Masuk ke dalam Kristus

dengar

- Belajarlah dengan tekun dan baca apa yang Kristus dan rasul-rasulnya beritakan kerana mereka adalah Firman kehidupan.

faham

- Semua manusia berdosa, kerana tidak mematuhi perintah Tuhan yang benar.
- Saya telah berdosa dan tidak hidup menurut perintah Tuhan.
- Dosa saya akan mengakibatkan kematian kekal saya.
- Saya mesti diampuni untuk mendapat hidup kekal bersama Tuhan.
- Kristus, korban penghapus dosa yang menebus, adalah satu-satunya cara bagi saya untuk diampuni dari semua dosa saya.

Percaya bahawa Kristus adalah Tuhan yang ingin mengampuni

- Yesus wsebagai dan adalah Tuhan yang datang ke bumi dalam daging sebagai Yesus dari Nazaret dan hidup di antara manusia.
- Yesus rela memberikan kehidupan fizikal-Nya dengan disalibkan - korban yang sempurna untuk mengampuni dosa manusia.
- Dia dikebumikan, bangkit dari kubur pada hari ketiga, dan menampakkan diri kepada ratusan pengikutnya.
- Dia naik kembali ke syurga bersama Bapa.

Bertaubatlah

- Ubahlah hidupku dari dosa dan kemaksiatan kepada kepercayaan dan ketaatan.

Mengaku

- Mengakui di hadapan orang lain bahawa Yesus adalah Anak Tuhan.

mati

- Matikan kehidupan saya yang lama, berdosa, duniawi.

Dikuburkan

- Oleh kerana kehidupan duniawi anda telah mati, kuburkan ke dalam kubur Kristus di dalam kubur pembaptisan dengan rendaman dalam air.

terima

- Selepas kematian anda kepada dosa dan pengebumian ke dalam kematian Kristus, Tuhan membangkitkan anda menjadi makhluk rohani yang baru, memberi anda Roh Kudus, dan meletakkan anda ke dalam Tubuh Kristus, gereja.

Langsung

- Teruskan hidup teguh dan taat kepada Kristus, pengorbanan darah yang mengampuni dosa, dan akan terus

menyucikan semua yang hidup dalam ketaatan melalui iman dan kepercayaan dari hati yang penuh penyesalan. Anda berada DI DALAM Kristus seorang hamba untuk melakukan kehendak Tuhan.

G. Adakah anda benar-benar pasti bahawa anda akan menghabiskan keabadian bersama Yesus Kristus di Syurga jika anda mati hari ini/malam ini?

- “Semuanya ini kutuliskan kepada kamu, yang percaya dalam nama Anak Allah, supaya kamu tahu, bahawa kamu mempunyai hidup yang kekal.” (1 Yohanes 5:13 NIV)
- “Oleh sebab itu, Aku [Yesus] memberitahu kamu bahawa kamu akan mati kerana dosa kamu. Jika kamu tidak percaya bahawa Akulah orangnya, kamu akan mati kerana dosamu.” (Yohanes 8:24 GWT)

Hari ini adalah hari keputusan!

Keputusan di tangan anda!

Apa yang anda akan pilih?

Kehidupan Kekal

“Sesiapa yang mendengar apa yang Aku katakan dan percaya kepada Dia yang mengutus Aku akan beroleh hidup yang kekal. Mereka tidak akan dihakimi kerana mereka telah berpindah dari kematian ke kehidupan. "Saya dapat menjamin kebenaran ini: Masa akan datang (dan sekarang sudah tiba) apabila orang mati akan mendengar suara Anak Tuhan dan mereka yang menerimanya akan hidup.” (Yohanes 5:24-25 GWT)

atau

Kematian Abadi

“Ia akan melakukan ini apabila Tuhan Yesus dinyatakan, *datang* dari langit dengan malaikat-malaikatnya yang perkasa dalam api yang menyala-nyala. Dia akan membalas dendam kepada mereka yang enggan mengakui Tuhan dan kepada mereka yang enggan menjawab [mematuhi (NIV)] kepada Berita Baik [Injil (NKJV)] tentang Tuhan kita Yesus. Mereka akan membayar hukuman dengan dibinasakan untuk selama-lamanya, dengan dipisahkan dari hadirat Tuhan dan dari kuasa kemuliaan-Nya.” (2 Tesalonika 1:7-10 GWT)

Soalan

1. Kompleks alam semesta di luar imaginasi adalah
 - a. ____ Secara spontan dan kebetulan wujud
 - b. ____ dirancang dan direka dengan rumit
2. Manusia diciptakan menurut rupa Tuhan oleh itu manusia
 - a. ____ mempunyai keupayaan untuk memilih dan membuat keputusan
 - b. ____ hanya boleh melakukan seperti yang dia telah diprogramkan
3. Apakah arahan yang Tuhan berikan kepada Adam untuk dilakukan semasa di Eden?
 - a. ____ Jaga, rawat, Taman Eden
 - b. ____ Tidak boleh makan buah dari pohon pengetahuan tentang yang baik dan yang jahat
 - c. ____ Beranakcuculah, bertambah banyak, penuhilah bumi, dan taklukkanlah itu
 - d. ____ Semua di atas
4. Adam dan Hawa mendengar Syaitan dan menyerah kepada keinginan mereka
T ____ F ____

5. Semua kitab suci, Bible, adalah daripada Tuhan dan ditulis untuk manusia membaca dan memahami kehendak Tuhan agar manusia hidup berkenan kepada Tuhan.
T. ____ F. ____
6. Dosa berlaku apabila seseorang:
a. ____ Tergoda, terpicat, dan terpicat oleh keinginan
b. ____ Tunduk kepada godaan keinginannya
7. Adam dan Hawa tidak mengalami apa-apa akibat untuk dosa mereka?
T. ____ F. ____
8. Pada zaman Nuh kerana kejahatan manusia, Tuhan membinasakan seluruh manusia kecuali:
a. ____ Adam dan Hawa
b. ____ Nuh dan keluarganya
c. ____ Abraham dan keluarganya
9. Tuhan menjanjikan Abraham itu
a. ____ Bani Israel telah dipilih untuk mendapat kehidupan kekal
b. ____ Orang bukan Yahudi dihukum mati kekal
c. ____ Orang dari semua negara tanpa mengira kaum akan diberkati
10. Tuhan mengadakan hubungan perjanjian dengan Musa dan Bani Israel?
T. ____ F. ____
11. Musa tidak boleh masuk ke tanah yang dijanjikan kepada Abraham kerana dia mengambil penghormatan ke atas dirinya daripada memberi penghormatan kepada Tuhan.
T. ____ F. ____
12. Korban binatang lembu dan kambing yang dipersembahkan kepada Tuhan oleh Bani Israel adalah untuk mengampuni dosa mereka?
T. ____ F. ____
13. Kristus mempersembahkan tubuh jasmani-Nya kepada Tuhan sebagai korban penghapus dosa untuk pengampunan atas dosa manusia.
T ____ F ____
14. Kristus memasuki perjanjian baru dengan semua orang yang menerima Dia sebagai Tuhan dengan meletakkan kepercayaan mereka kepada-Nya melalui ketaatan?
T. ____ F. ____
15. Semua manusia telah gagal untuk hidup berkenan kepada Tuhan dan memerlukan pengampunan untuk ditebus.
T. ____ F. ____
16. Persembahan dosa Kristus, korban pendamaian, memberikan pengampunan kepada:
a. ____ Semua orang
b. ____ Mereka yang beriman
c. ____ Mereka yang meletakkan kepercayaan dan kepatuhan mereka kepada Kristus dan menjalankan ajaran-ajaran-Nya

17. Pengampunan dosa, keselamatan, terdapat dalam
- ___ Kepercayaan mereka tentang apa yang benar dan saleh
 - ___ Perbuatan baik mereka dan kehidupan yang mereka jalani
 - ___ Dalam Kristus
18. Siapakah mereka yang tidak akan masuk ke dalam Syurga?
- ___ Penzina
 - ___ Penyembah berhala
 - ___ Penzina
 - ___ Homoseksual
 - ___ Peliwat [penyakit seksual]
 - ___ Pencuri
 - ___ Pengidam [tamak]
 - ___ Pemabuk
 - ___ Penghina [fitnah]
 - ___ Peras ugut [penipu]
 - ___ Semua di atas
19. Bagaimanakah seseorang boleh masuk ke dalam Kristus di mana terdapat keselamatan dan faedah pengampunan?
- ___ Dengarkan mesej penguburan kematian dan kebangkitan Tuhan, Injil – Kristus Anak Tuhan
 - ___ Fahami tanpa persembahan dosa Kristus tidak ada pengampunan
 - ___ Percaya tanpa ragu-ragu bahawa Kristus adalah dan adalah Tuhan
 - ___ Bertaubat dengan mengubah gaya hidup daripada duniawi kepada kesalehan
 - ___ Akui kepercayaan anda bahawa Kristus adalah Anak Tuhan
 - ___ Mati kepada kehidupan lama dosa
 - ___ Kuburkan kehidupan duniawi yang lama itu ke dalam kematian Kristus melalui perendaman dalam air yang sering dipanggil pembaptisan.
 - ___ Terima daripada Tuhan tubuh rohani yang dibangkitkan, anugerah Roh Kudus, dan keahlian ke dalam Tubuh Kristus, Gereja-Nya.
 - ___ Hiduplah dengan setia kepada ajaran Kristus yang membenarkan Darah Kristus untuk terus membersihkan anda dari semua kejahatan
 - ___ Semua di atas
20. Apakah keadaan anda dengan Tuhan dan pencipta anda?
- ___ Anda tahu tentang Yesus
 - ___ Kristus mengenali anda